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Sammanträdesdatum  

 Kommunala Handikapprådet 2019-02-14  

    

 

 

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunala Handikapprådet 

Sammanträdesdatum 2019-02-14 

Datum då anslaget sätts upp  

Datum då anslaget tas ned  

  

Förvaringsplats för protokollet  

  

  

Underskrift Linnéa Karlsson 

  
 

Plats och tid Stadshuset, Skive, Ö:a Esplananden 5, 671 81 Arvika, kl. 13.30–15.30 

  

Beslutande ledamöter Jonas Ås, ordförande (S) 

Henrik Axelsson (S) 

Lisa Levin (S) 

Bertil Nilsson (HSO) 

Curt Edenholm (HSO) 

Anne-Marie Andersson (HSO) 

Agneta Wiss Karlsson (HSO) 

Lisbeth Nilsson (HSO) 

  

Övriga närvarande Åke Ericson (HSO), ej tjänstgörande ersättare 

Ulla Söderquist (HSO), ej tjänstgörande ersättare 

Amelie Eriksson (HSO), ej tjänstgörande ersättare 

Sofia Falkmar, samhällsplanerare, § 3 

Linnéa Karlsson, sekreterare 

  

Justerare Bertil Nilsson 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 28 februari 2019 

Paragrafer 1–8 

  

  

Sekreterare Linnéa Karlsson 

  

  

Ordförande Jonas Ås 

  

  

Justerare Bertil Nilsson 
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Khr § 1 Dnr KS 2019/208-101 

Val av ordförande samt vice ordförande till Kommunala 
Handikapprådet mandatperioden 2019-2022 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet beslutar att välja Lisa Levin (S) till ordförande 

samt Ann-Marie Andersson till vice ordförande under mandatperioden 2019-

2022. 

Sammanfattning 

Kommunala Handikapprådet har i uppdrag att välja en ordförande samt en 

vice ordförande för mandatperioden 2019-2022. 
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Khr § 2  

Information om bostadsanpassningsbidrag - ärendet 
utgår 
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Khr § 3  

Information om arbetet med tillgänglighetsplanen 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Sofia Falkmar informerar Kommunala Handikapprådet om arbetet med 

tillgänglighetsplanen. Tillgänglighetsplanen ska vara färdig i april och det är 

Sofia Falkmar som har fått i uppgift att ta fram planen.  

 

Kommunala Handikapprådet tillsammans med Sofia Falkmar kommer under 

sammanträdet fram till att rådet genom e-post (sofia.falkmar@arvika.se) 

eller brev ska kunna inkomma med synpunkter till Sofia gällande 

tillgänglighet i kommunen. Synpunkterna tar Sofia därefter del utav under 

arbetet med tillgänglighetsplanen.  

 

Inför sammanträdet med Kommunala Handikapprådet den 18 april 2019 

kommer rådet att få ta del av utkastet avseende tillgänglighetsplanen. 

Möjliga synpunkter tas upp på sammanträdet den 18 april tillsammans med 

Sofia Falkmar. 

 

Övriga frågor och synpunkter i samband med tillgänglighetsplanen 

 

 Kommunala Handikapprådet tycker att det är bra att det påbörjats ett 

arbete med att upprätta en tillgänglighetsplan, något som de 

eftersträvat länge.   

 

 Curt Edenholm (HSO) frågar om tjänsten handikappsamordnare finns 

kvar. Sofia Falkmar svarar att hon inte vet om den tjänsten finns kvar. 

Tar frågan vidare till Anna Wikstrand. 

 

 

mailto:sofia.falkmar@arvika.se
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Khr § 4 Dnr KS 2018/1316-100 

Synpunkter avseende riktlinjer för utformning av 
gatumiljöer i Arvika stadskärna 

Kommunala Handikapprådets förslag till nästa instans 

Kommunala Handikapprådet föreslår Kommunstyrelsen att ta del av 

synpunkterna från den 29 januari 2019 innan riktlinjerna för utformning av 

gatumiljöer i Arvika stadskärna fastställs. 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen beslutade den 4 december 2018 att återremittera ärendet 

för att inhämta eventuella synpunkter från Kommunala Handikapprådet. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Handikapprådets synpunkter på kommunens riktlinjer för 

utformning av gatumiljöer i Arvika stadskärna den 29 januari 2019 

Riktlinjer för utformning av gatumiljöer i Arvika stadskärna 
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Khr § 5 Dnr KS 2019/210-100 

Föregående protokoll 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av föregående protokoll och lägger det 

med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 6 december 2018 gås igenom. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Handikapprådets protokoll den 6 december 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 8 (10) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunala Handikapprådet 2019-02-14  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

Khr § 6  

Återkoppling på frågor från tidigare möten 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger frågorna och svaren med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

 Curt Edenholm (HSO) ställer frågan om hur beläggningen ser ut på 

LSS-boendena. Jonas Ås (S) svarar att det är ett högt tryck på 

boendena nu, speciellt på serviceboendena. Det är även därifrån 

kommunen kommer få ett vite på grund av att kommunen inte hittat 

ett boende som brukaren tackat ja till.  

En boendeutredning har beställts från Sweco som även Kommunala 

Handikapprådet kommer att få ta del av. 

 

 Förs en diskussion om att gymnasiesärskolan ska läggas ner.  

 

 Kommunala Handikapprådet har ett önskemål att göra om 

maskinrummet på torget till en handikapptoalett. Jonas Ås (S) tar 

med sig frågan och återkommer med information till nästa 

sammanträde.  

 

 Information om tandhälsa med Göran Friman tas upp igen. När är 

detta inbokat? Jonas Ås (S) svarar att ANC har fått uppdraget, men 

att han ska prata med Eva Nilsson igen för att få mer information. 

 

 Kommunala Handikapprådet önskar att kommunen bjuder in Yngve 

Gustavsson, geriatriker vid Umeå Universitet. Lisa Levin (S) tar med 

sig önskemålet och återkommer med ett svar. 
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Khr § 7  

Handikapporganisationerna har ordet 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger frågorna och svaren med godkännande 

till handlingarna. 

Sammanfattning 

 En diskussion om trygghetslarm förs. Curt Edenholm (HSO) anser att 

30 minuter är för lång tid innan en person får hjälp. Jonas Ås (S) 

förklarar att det är viktigt att veta att det inte är ett SOS-larm. Om det 

är en livshotande situation så ska man ringa 112. Under diskussionen 

uppkommer oklarheter om det är 30 eller 60 minuter som gäller vid 

användande av trygghetslarm. Jonas Ås (S) kollar upp vad som gäller 

till nästa sammanträde. 

 

 Kommunala Handikapprådet tar upp igen att det finns en önskan om 

att bjuda in Margareta Magnor Nilsson, medicinskt ansvarig 

sjuksköterska, Maria Brefält-Gärdt, medicinskt ansvarig rehab och 

Marie Eriksson Idmalm, socialt ansvarig samordnare.  

 

 Ulla Söderquist (HSO) nämner också att det skulle vara bra att bjuda 

in Patientnämnden så att rådet kan ställa frågor och få information 

som de sedan kan föra vidare.  

 

 Kommunala Handikapprådet diskuterar de 500 000 kr som 

kommunen för ett tag sedan fick i syfte att användas till 

handikappanpassning. Vad användes pengarna till? Jonas Ås (S) tar 

frågan vidare till Anna Wikstrand och återkommer med svar. 

 

 En diskussion förs om snöröjningen i kommunen. På vissa ställen har 

det varit svårt att ta sig fram, exempelvis vid refugen på 

Fallängsvägen.  

 

 Kommunala Handikapprådet önskar att få ett besök av 

kommunpolisen och/eller säkerhetsansvarig. 
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Khr § 8  

Information från Kommunstyrelsen 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Kommundirektörens rapport delas ut från januari månad: 

 

 Efter årets första månad prognostiseras ett underskott på 18,9 mnkr.   

 

 Underskottet hänförs främst till Lärande och stöd, Vård och omsorg 

samt Kommunledningsstaben. 

 

 Det finns ej verkställda beslut gällande gruppboende inom 

äldreomsorgen och LSS bostad. Verksamheten ser över alla 

möjligheter att använda ex outhyrda lägenheter inom servicehus när 

det gäller äldre. Vinterkräksjukan har drabbat Vågens äldreboende 

och antalet vikarier räcker inte riktigt till och det blir därmed en del 

mer- och övertid.  

 

 Höga nivåer på placeringar inom IFOs verksamhetsområde håller i 

sig. Alla möjligheter till ”hemmaplanslösningar” prioriteras.  

 

 Efter besvärliga förhållanden i januari bedöms budgeten för 

vinterväghållning att överskridas med 3 mnkr.  

 

 Under januari har det skett samrådsmöte för fördjupad översiktsplan 

hamnen. Inom ramen för samrådet har informationsdagar genomförts 

på biblioteket. Samrådstiden avslutas 8 februari.  

 

 Från den 1 jan 2019 har Arvika och Eda gemensam 

överförmyndarnämnd. 

 

 Det med Eda kommun samägda bolaget Teknik i Väst är taget i drift 

1 jan 2019. 

 
 


